
SETKÁNÍ BÝVALÝCH ZAMĚSTNANCŮ 

Pátečního odpoledne dne 20.  října 2023 jsme po roce opět  připravili  setkání
pro bývalé zaměstnance (důchodce) FN Plzeň. Místem setkání se stalo, jako již
tradičně,  kulturní  zařízení  JAS  Plzeň,  jehož  majitel  pan  Vladimír  Hrabačka
je  nám  dlouhodobě  nakloněn  a  je  s  ním  každoročně  skvělá  spolupráce.
Na  naplánovanou  akci  se  přihlásilo  111  bývalých  zaměstnanců  FN  Plzeň.
Začátek byl naplánován, jako vždy, na 14 hodinu. My coby pořadatelé dorazili
ve  12,30  hodin,  abychom  mohli  připravit  vše  potřebné.  Když  jsme  dorazili
na místo,  překvapil nás majitel  pan Hrabačka s   informací,  že již v 10 hodin
dopoledne byla na místě jedna z účastnic. Ve 13 jsme již vpouštěli první setkání
chtivé  dámy,  které  již  na  chodbě  vytvořily  frontičku.  Ta  se  postupem  času
přeměňovala ve frontu, kterou si účastnice musely vystát,  aby nahlásily svoji
přítomnost.  Do  14  hodiny  měly  pořadatelky  opravdu  co  dělat,  aby  stíhaly
příchozí zaevidovat a vybrat členské příspěvky od těch, kteří měli zájem o jejich
zaplacení. Po vyřízení administrativy se již dámy vrhly ke stolům, zabraly místa
pro sebe a své kamarádky či bývalé kolegyně. Nutno podotknout, že dorazili i tři
muži,  kteří  statečně čelili  silné dámské převaze.  Začátek,  který byl  plánován
na 14 hodinu se, z důvodu stále příchozích účastníků, krátce pozdržel. Jakmile
byli  odbaveni  všichni  „frontoví  bojovníci“,  mohli  jsme  začít.  Nejprve  jsem
přivítala přítomné účastníky a hosty. Ze setkání se omluvili zástupci pražského
vedení  OSZSP  ČR  i  ředitel  FN  MUDr.  Václav  Šimánek  a  náměstkyně
pro ošetřovatelskou péči FN Ing. Andrea Mašínová.  Za vedení FN Plzeň tak
přišla účastníky pozdravit Bc. Vanda Tomášková a dalším hostem setkání byla
předsedkyně ZO OS FN PLZEŇ paní Martina Suchá,  která  k přítomným též
promluvila  a  předala  pozdravení.  Já  jsem  přetlumočila  pozdrav  od  zbytku
výboru ZO OS FN PLZEŇ. Poté jsem představila činnost základní organizace
směrem  k bývalým  zaměstnancům  FN,  konkrétně  jsem  promluvila
o  uskutečněném  výletu  do  zámeckého  areálu  Chyše  s návštěvou  zámku,
zámeckého  pivovaru  a  návštěvou  zdejší  restaurace  s  občerstvením  a  dále
návštěvu „Kostela duchů“ v Lukové.  Vysvětlila  jsem  momentální  legislativní
možnosti  k  uskutečnění  setkání  bývalých  zaměstnanců  FN.  Ozřejmila  jsem
předání  dárků těm účastníkům,  kteří  měli  zaplaceny  členské  příspěvky.  Poté
jsem  pohovořila  o  možném ohrožení  setkání  do  budoucna,  a  to  z důvodu
připravovaného vládního opatření.  Dalším bodem došlo  na  nejsmutnější  část
našeho  setkání.  Chvilkou  ticha  jsme  uctili  památku  těch,  kteří  se  letošního



setkání  nedožili.  Pak  přišel  čas  na  dotazy  účastníků.  Vzhledem  k tomu,  že
se nenašel „žádný statečný“, nechaly jsme případné dotazy na pozdější dobu při
individuální diskuzi. Než bylo přítomným servírováno občerstvení, pustila jsem
v  prezentaci  fotografie  z  uskutečněných  výletů  a  doprovodila  je  slovním
komentářem. Poté již došlo na zmíněné občerstvení a po zaplnění žaludků přišla
na  řadu  volná  zábava.  V průběhu  občerstvení  a  volné  zábavy  jsem  obešla
přítomné  a  zodpověděla  dotazy,  které  byly  vzneseny.  Po  přátelském
„poklábosení“  se  postupně  přítomní  začali  odebírat  ke  svým  domovům.
Příjemné setkání s výborným občerstvením si  odchozí účastníci  pochvalovali
a my můžeme jen doufat, že nám plánovaná vládní opatření nezkazí možnost
uspořádat setkání bývalých zaměstnanců i v příštím roce.
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